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Onderwerp: Bezuinigingen brandweer

Naam indiener: Ingrid de Pagter, CDA Overbetuwe 

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

Inleiding/Aanleiding: 

Vanaf 2014 is er één brandweerorganisatie in Gelderland-Midden, ontstaan uit de 
samenvoeging van negen  (inter)gemeentelijke brandweerkorpsen en de sector 
brandweer van VGGM. De nieuwe brandweerorganisatie valt binnen VGGM. 
Voorafgaand aan de regionalisering heeft de VGGM de bestuurlijke opdracht gekregen om 
de organisatie efficiënt en doelmatig in te richten. Om dit te bewerkstelligen is een project 
gestart nl. Doorontwikkeling Repressieve Organisatie (DRO). Dit project is vorig jaar 
september van start gegaan met als doel voorstellen te ontwikkelen voor een robuuste 
repressieve brandweerorganisatie voor de komende tien jaar. Op 28 oktober is de Raad in 
een informatiebijeenkomst bijgepraat over de voortgang van het project. In dit project worden 
vier scenario’s beschreven waarvan de Raad de exacte inhoud niet kent. Duidelijk is wel dat 
de scenario’s consequenties gaan hebben voor Overbetuwe op zowel financieel, materieel 
en daarmee ook personeel gebied. Deze bijeenkomst heeft wat het CDA betreft geleid tot de 
hiernavolgende vragen:

Vragen;   

1. In de bijeenkomst op 28 oktober is de Raad voor het eerst geïnformeerd over de 
stand van zaken m.b.t. het project DRO. De bedoeling is dat in maart 2015 een 
besluit genomen gaat worden over de voorgestelde scenario’s. Op 10 december 
aanstaande vindt een voorgenomen besluit plaats. De Raad is tot u toe één keer 
geïnformeerd over de voortgang van het project. 

Is het college het met ons eens dat de Raad beter en tijdig meegenomen moet worden in het 
hele proces om te komen tot een efficiënte en doelmatige brandweerorganisatie? 

2. Kan het college aangeven hoe het gesteld is met de veiligheidssituatie in onze 
gemeente in zijn algemeenheid en de risico’s die het toenemende goederenvervoer 



op de Betuwelijn met zich meebrengt in bijzonder, rekening houdend met de situatie 
van voor de regionalisering de huidige situatie en de situatie zoals de VGGM die nu 
voorziet in de scenario’s? 

3. Tijdens de informatiebijeenkomst bleek dat de post Elst 1 van de twee 
Tankautospuiten gaat inleveren. Feitelijk betekent dit dat er minder vrijwilligers op die 
post nodig zijn. Klopt dat en zo ja hoe ziet een eventueel afvloeiingsplan voor 
betrokken vrijwilligers eruit? 

4. Voorgaande heeft ook consequenties voor het getraind en geoefend houden van de 
vrijwilligers. Hoe gaat de VGGM dat probleem oplossen? 

5. Uit stukken blijkt dat er na de bezuinigingen geen redvoertuig meer beschikbaar is in 
het gebied onder de Rijn. Kan het college aangeven wat de consequenties hiervan 
zijn voor Overbetuwe?

 

6. Uit de informatiebijeenkomst “Doorontwikkeling repressieve organisatie Brandweer 
Gelderland-Midden” bleek dat de brandweer met First Responder teams (FRB) en 
Medisch Ondersteuningsteams (MOB) wordt ingezet om in gebieden waar de 
ambulance niet op tijd rijdt, eerste hulp te verlenen. Hoe kijkt het college aan tegen 
het inzetten van vrijwillige brandweermensen in FRB en MOB teams terwijl er in de 
basis-brandweerzorg gesneden gaat worden?

7. Uit de informatiebijeenkomst is niet duidelijk geworden welke financiële 
consequenties de veranderingen met zich mee gaan brengen. 

a. Kan het college inzicht geven in de gevolgen die dit heeft voor Overbetuwe?

b. Wat is de gedachte achter de verdeelsystematiek van middelen en de daarbij 
behorende financiële consequenties 
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